# 委托竞投授权书

## 北京保利拍卖2023年春季艺术品拍卖会

现申请并委托北京保利国际拍卖有限公司指定特定人员,持本授权书就下列编号拍卖标的按表列委托价格进行竞投,并 同意如下条款:

- 一、若竞投成功,委托人须自拍卖成交日起7日内向北京保利国际拍卖有限公司一次性支付落槌价及相当于落槌价15%的佣金及其他各项费用,此後领取拍卖标的包装及搬运费用、运输保险费用、出境鉴定费用自理):
  - 二、委托人知悉并且认可北京保利国际拍卖有限公司对拍卖标的的真伪及/或品质不承担瑕疵担保责任:
- 三、北京保利国际拍卖有限公司《拍卖规则》之"委托竞投之免责"条款为不可争议之条款。委托人不追究北京保利国际拍卖有限公司及其工作人员竞投未成功、竞投有过失或未能代为竞投的相关责任:
- 四、委托人须最迟在拍卖日二十四小时前向北京保利国际拍卖有限公司出具本委托竞投授权书并缴纳相当于表列委托价格30%的保证金。为使委托人能顺利购得拍卖品,请在拍卖日之前与北京保利国际拍卖有限公司联系付款方式,如在拍卖日二十四小时前北京保利国际拍卖有限公司尚未收到前述保证金,则本公司有权决定是否接受该委托;
- 五、委托人承诺已仔细阅读刊印于本次拍卖图录上的北京保利国际拍卖有限公司的《拍卖规则》,并同意遵守该《拍卖规则》中的一切条款:

六、竞投委托人在本委托竞投授权书中填写的即时通讯方式及工具在竞投期间所传达之竞买信息(无论是否为本人所传达),均为本人所为,本人承诺对其行为承担法律责任。

如北京保利国际拍卖有限公司决定接受上述委托,将本着从客户利益出发的原则,以尽可能低的价格为委托人代为竞投,成交价格不得高于表列委托价格。

拍卖标的 图录号	拍卖标的 名 称		委托价格(人民币元) 需电话委托请在 🗌 勾选
拍卖会时间: 2023年 委托人姓名:		<ul><li>等,否则表</li><li>同一拍卖材</li><li>者先购得表</li><li>在拍卖开好</li></ul>	此表复印有效 时,须填写所有项目,包括拍卖品序号、名称、出价无效。如果有两人以上(包括两人)以相同委托价对际的出价,且最终拍卖标的以该价格成交,则先委托 由卖品。如果委托人以电话方式委托本公司竞投,应始前按照上述标准支付保证金或由有信誉客户提供连
	邮编:		D理竞投牌或委托拍卖手续: 限行帐户。 言用卡号及注册银行电话。 公司信誉客户填写担保书。

#### 请将本委托竞投单邮寄或传真至:

北京保利国际拍卖有限公司 中国北京市东城区朝阳门北大街1号 新保利大厦写字楼3层

电话: (86-10)6408-3188 传真: (86-10)6408-3186(公司) (86-10)6408-3150(财务)

邮编: 100010

#### 汇款请至

开户名称:北京保利国际拍卖有限公司 开户银行:中信银行北京分行营业部 人民币汇款账号:7110310182300140117

开户名称:北京保利国际拍卖有限公司 开户银行:交通银行北京天坛支行

人民币汇款账号: 110060841018170164412

开户名称: 北京保利国际拍卖有限公司

开户行: 北京银行奥东支行

银行账号: 01091343300120105011130

开户名称: 北京保利国际拍卖有限公司 开户行: 中国邮政储蓄银行股份有限公司

北京石景山区支行

银行账号: 911007010002388890

### BIDDER'S LETTER OF AUTHORIZATION

### BFIJING POLY 2023 SPRING AUCTION

Poly International Auction Co., Ltd. is now applied to and entrusted, to designate a special person to carry out the competitive bidding for the Lots numbered below according to the entrusted price listed below relying on this Letter of Authorization, and agree to the following terms:

I.In the event of a successful bid, a slump-sum payment of the Hammer Price plus an additional 15% of the Hammer Price as the commission and all other expenses shall be made by the entrusting party to Poly International Auction Co., Ltd. within 7 days following the Sale Date, after which, the entrusting party may take possession of the Lot (and shall pay for such costs such as packaging charges, cartage, transportation insurance premium and export appraisal fees).

II.Then entrusting party knows and accepts that Poly International Auction Co., Ltd. assumes no liability for the authenticity and/or quality of any Lot;

III.The "Disclaimer of Authorized Bidding" contained in the Auction Rules of Poly International Auction Co., Ltd. is an incontestable clause. The entrusting party waives investigation of responsibilities of Poly International Auction Co., Ltd. and its employees bear for any unsuccessful bids, bidding negligence, or failure to carry out the competitive bidding;

IV.The entrusting party must issue this Letter of Authorization on Entrusted Bidding to Poly International Auction Co., Ltd. at latest twenty-four hours prior to the Auction Date with the payment of an amount of guarantee money equivalent to 30% of the entrusted price listed. In order to ensure a smooth and successful bid, the entrusting party shall contact Poly International Auction Co., Ltd. by the Auction Date for the method of payment. If the aforesaid guarantee money has not been received by Poly International Auction Co., Ltd. twenty-four hours prior to the Auction Date, this Company is entitled to determine whether this entrustment will be accepted;

V.The entrusting party acknowledges that he/she has carefully read the Auction Rules of Poly International Auction Co., Ltd. as printed in this catalogue, and agrees to abide by all such clauses as contained therein.

VI.The entrusting party promises to undertake the legal liability for the instant communication mode and tools filled in this Letter of Authorization on Entrusted Bidding, the bidding information conveyed during the competitive bidding, as well as the results arising therefrom.

The entrusted party will bid on behalf of the entrusting party at the lowest possible price on the principle of protecting the client's interests and the transaction price shall not be higher than the entrusted price listed.

Lot No.	L	ot Name	Bid Price (RMB Yuan) Please tick □ for entrustment by telephone	
			*This form can be copied	
Auction Date:(MM)(DD),		Please Note:		
Full Name of the Bidder:			Name and Bid Price in this Form must be filled in; otherwise it sha vo) or more entrusting parties successfully bid for the same Lot with	
ID Card/Passport No:			the Lot is sold out at this price finally, the Lot will be awarded to the	
Deposit Bank, Account and Credit Card Info.		entrusting party who submits the Letter of Authorization on Entrusted Bidding earlier. In the event of entrustment of the competitive bidding through telephone, the entrusting party shall pay the guarantee money based on the standard or have a reputable client to provide the joint and severa guarantee; otherwise, this entrustment is invalid.		
Address:				
			FOREIGN CLIENTS TO HANDLE THE COMPETITIVE	
Post Code:				
Tel: Fax:		I. Providing your bank accou	nt information.	
Signature of the Bidder:	Date:	II. Description was a great panel information and registered book talanhana assumbage		
Please Remit the Deposit to Our Bank A/C:		USD ACCOUNT		
		Account name: Kangoo Ove	erseas Ltd.	
HKD/EUR ACCOUNT		Account Address: 2501, Admiralty Centre, Tower 1,18 Harcourt Road, HK		
Account Name: Kangoo Overseas Ltd		Bank: Wing Lung Bank Ltd		
Account Address: 2501, Admiralty Centre, Tower 1, 18		Bank Address: 45 Des Voeux Road, Central, Hong Kong		
Harcourt Road, HK		Bank code: 020		
Bank: Citic Bank International Limited		Swift code: WUBAHKHH		
Darik. Citic Darik International Littlicu		A		

Bank Address: 232 Des Voeux Road Central, HongKong

Swift Code: KWHKHKHH

Account Number: 694-1-47423800

Bank Code: 018

The Chinese version of this Letter of Authorization shall be the standard version, and the English version is only for reference. In case of any discrepancy between the Chinese version and English version, the Chinese version shall prevail.